#### SPEAKERS

## CONCURRENT WORKSHOP IV - HONG KONG, THE ISLAMIC GATEWAY TO CHINA



## Mr YC Cheng, JP

Deputy Secretary for Financial Services and the Treasury (Financial Services) Hong Kong Special Administrative Region

Mr Cheng is a member of the Administrative Service of the Hong Kong Special Administrative Region Government. He has served in a number of different posts including Deputy Director-General of Trade and Industry, Deputy Secretary for Education and Manpower and Deputy Director of Information Technology Services.

Mr Cheng was appointed to his present position of Deputy Secretary (Financial Services) in November 2007. His responsibilities cover -

- Overall policy and legislation on banking and monetary matters;
- Overall policy and legislation on securities and futures market, and improving the financial infrastructure; and
- Financial market development.

# 專題工作坊 Ⅳ - 伊斯蘭金融走進中國之大門 - 香港



演講嘉賓

### **鄭恩賜, JP** 香港特別行政區政府財經事務及庫務局副秘書長(財經事務)

鄭先生是香港特別行政區政府的政務職系人員,曾出任多個不同職位,包括工業貿 易署副署長、教育統籌局副秘書長和資訊科技署副署長。

鄭先生在二零零七年十一月獲任命為財經事務及庫務局副秘書長(財經事務),並 一直出任該職位至今。他的職務涵蓋:

銀行及金融事宜的整體政策及法例;

•證券及期貨市場和改善金融基礎設施的整體政策及法例;以及

●金融市場發展。